

# MAXKON Engineering GmbH

Industriestraße 85-95  
04229 Leipzig

**TELEFON/PHONE** +49 341 355821 80

**TELEFAX** +49 341 355821 99

info@maxkon.de

www.maxkon.de

**GESCHÄFTSFÜHRUNG/  
MANAGEMENT** Herr Dipl.-Ing. (FH) Mark Fröhlich (Prokurist)

**MITARBEITER/EMPLOYEES** 10-19

**UMSATZ/TURNOVER** 0,5-1 Mio. €

**EXPORT** kein/no Export

**ZERTIFIKATE/CERTIFICATES** DIN EN ISO 9001:2008



**WIRTSCHAFTSZWEIGE** Erbringung von freiberuflichen, wissenschaftlichen und technischen Dienstleistungen | Ingenieurbüros für technische Fachplanung und Ingenieurdesign | Sonstige Ingenieurbüros

**DIENSTLEISTUNGEN** Beratung | Technische Dokumentation | Projektmanagement

**ABNEHMERBRANCHEN** Elektrotechnik/Elektronik | Maschinen- und Anlagenbau | Straßen-, Schienenfahrzeuge, Luft- und Raumfahrt

**KURZPROFIL** MAXKON übernimmt als Dienstleister für Technische Dokumentation, CE-Service und Produktmarketing speziell für Kunden aus den technischen Branchen die komplette Produktkommunikation. Wir erstellen alle Arten von Produktdokumentationen: Betriebsanleitungen | Bedienungsanleitungen | Instandsetzungshandbücher | Installationshandbücher | Montageanleitungen | Ersatzteilkataloge |

Softwarehandbücher | Online-Hilfen. Unser Know-how ergänzen wir durch passende Softwarelösungen für elektronische Ersatzteilkataloge und Content-Management. Unser TÜV-geprüfter CE-Berater moderiert die Risikobeurteilung von Produkten und begleitet durch alle EG-Konformitätsprozesse. Wir kümmern uns um die Außenwirkung unserer Kunden und ihrer Produktportfolios durch das Konzipieren und

Umsetzen entsprechender B2B-Kampagnen: Marketingbroschüren | Social Media | Layout | Newsletter | Presse | Google AdWords

**REFERENZEN** 10 Jahre Erfahrung bei der Erstellung jeglicher Art von Produktdokumentation | Kunden aus Anlagen- und Maschinenbau, Sondermaschinenbau, Schienen- und Fahrzeugbau, Aviation | Kernkompetenzen: zielgruppenorientierte Aufbereitung von Informationen, Erstellung sicherer Dokumentationen gemäß geltender Normen und Richtlinien, B2B-Marketing mit fundiertem Gestaltungs- und Marketingkonzept | Vertriebspartnerschaften: Software für elektronische Ersatzteilkataloge und Content-Management

**BRANCHES OF ECONOMY** Professional, scientific and technical activities | Engineering activities for projects in specific technical fields and engineering design | Other engineering activities and related technical consultancy

**SERVICES** Consultation | Technical documentation | Project management

**INDUSTRIES** Electrical engineering/electronics | Mechanical and plant engineering | Vehicles/railway/aerospace

**SHORT PROFILE** As a service provider for technical documentations, CE-service and product marketing – especially for customers in the technical sector- MAXKON is overtaking the complete product communication. We are creating all kinds of product documentation: operating instructions | instruction manual | repair manuals | installation manuals | assembly manuals | spare part catalogue | software manual | online help. We are completing our know-how with suitable software solutions for electrical spare part catalogues and content management. Our TÜV proofed CE-advisers is moderating the risk assessment and is accompanying all EG-compliance processes. We are caring about the external effects of our customers and of their product portfolio with the help of a conception and implementation of corresponding B2B campaigns: marketing brochures | social media | layout | newsletter | press | Google AdWords

**REFERENCES** 10 years of experience in the creation of product documentation of all types | Customers in the field of plant and machinery construction, special machinery construction, rail and vehicle construction, aviation | Core competences: target group oriented preparation of information, creation of safe documentation according to relevant standards and guidelines, B2B marketing with a well-founded design and marketing concept | sales cooperation: software for electric spare parts catalog and content management

